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Wyciąg z protokołu z I Sesji Rady Powiatu Łowickiego z dnia 6 maja 2024 r.
Radny Piotr Malczyk: Ja chciałbym tylko dostać informację, bo jest początek
kadencji, czy Zarząd będzie jeszcze powiększany i czy będą zatmdniane nowe
osoby w Starostwie Powiatowym. Chciałbym, żeby dzisiaj, albo w najbliższych
kilku dniach dotarła informacja ilu jest pracowników zatmdnionych w Starostwie
i czy są plany zatmdnienia nowych pracowników. Według mnie nie ma takiej
potrzeby, natomiast chcę dzisiaj usłyszeć od Pana Starosty informację.
Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzej czak: Dziękuję. Ja bardzo bym prosił,
main taki zwyczaj, że nie starajmy się na zasadzie pewnego rodzaju formy
żądania, bo myślę, że nie ma takiej potrzeby. Jesteśmy tutaj, to nie są informacje
tajne, każda taka informacja, żeby została podjęta, ona jest powszechnie dostępna,
więc myślę sobie tak, że jeżeli na następną sesję taka informacja zostanie podana,
też się nic nie stanie. Dopiero rozpoczynamy obrady i mówię, że też taka forma
zadaniowa nie do końca moim zdaniem jest właściwa. Starajmy się być wobec
siebie życzliwi i myślę, że tutaj są to informacje, które nie mogą być tajne, one są
jawne i będą dla każdego dostępne. Tym bardziej, że mamy sesję za de facto za 2
tygodnie, jeżeli zgodzicie się Państwo na 22, więc myślę, że te informacje do
Państwa dotrą. To taka moja prośba, w poprzedniej Radzie nam się to udawało,
nie było takich form, żebyśmy sobie no tak do siebie się zwracali i myślę, że
chyba to jest najlepsze.

Radny Piotr Malczyk: Zgadzam się Panie Przewodniczący, dlatego dziękuję, że
ktoś udzielił mi informacji w sprawie uchwały. Pytałem, prosiłem o uzasadnienie,
dokładnie, nie żądałem, tylko prosiłem. Nie zostało mi nic udzielone, więc no
jeżeli mogę dostać taką informację na kolejną sesję to proszę, po prostu.
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